



Bestyrelsesmøde Sorø Vinterbadeklub

Onsdag den 25. oktober 2023 kl. 19.00

Hos Else

Dagsorden og efterfølgende referat:

Pkt.	Beskrivelse	Evt. yderligere info eller indstilling
1	Godkendelse af dagsorden	Referent: Jacob Deltagende: Else, Ulla, Jørgen, Morten, Jacob, Hans Henrik, Majbritt og Finn. Afbud: Nils, Lasse.
2	Generel info mm.	Bro Fiber (internet) Ventilation Lys på broen Rengøring Deltagelse i første spadestik hos kajakklubben "Sumpen" foran sejlkлубben Husk at slukke for lyset på værkerne ved arrangementer Henvendelse fra Jomsborg omkring gæster Reklamehenvendelser Henvendelse om observerede gratister Henvendelse om billigere el
<p>Referat:</p> <p>Bro, til politisk behandling i Plan & Byg, indstilling fra embedsværket er at byggeriet fortsætter som det oprindeligt er ansøgt.</p> <p>Vandpyt ved bygningens gavl. Det er der hvor biler som kører ned til foreningerne ved søen vender. Der er flere brugere, vi ser på det når byggeriet er færdigt.</p> <p>Lys på broen, der er bliver skiftet lamper, så de lyser ens.</p> <p>Rengøring, det ser ud til at fungere.</p> <p>Baderum, det er IKKE meningen af man skal gå i bad og blokere for andre. NYHEDSBREV.</p> <p>Fiber, der bliver etableret fibernet alene for at kunne fjernstyre de tekniske systemer.</p> <p>Henvendelse fra Jomsborg, om mulighed for gæstebadning for andre foreninger. Idéen er god, men vanskelig at håndtere i vores forening. Vil gerne høre mere om de har praktiske erfaringer om hvordan det kan fungere.</p> <p>Reklamehenvendelser herunder el, der kommer en del til foreningen. Det er besluttet at vi <u>ikke</u> videregiver den slags til medlemmer.</p> <p>Gratister, der er flere og flere som ikke har armbånd på når de anvender faciliteterne. Der har været nogle som har haft gæster med som ikke er medlemmer. I takt med at foreningen bliver større, er det nødvendigt at gøre opmærksom på at der er krav om at man har armbånd på, når man er i klubben. Det er også af sikkerhedsmæssige årsager vigtigt at have armbånd på, så man kan komme ind.</p>		
3	Status medlemmer, venteliste mm.	Skal vi optage flere nu – senere i sæsonen eller?
<p>Referat:</p> <p>Der er 463 medlemmer 25. oktober 2023.10.23. Der er 46 på venteliste. Der er 20 som ikke har svaret på tilbud om at blive medlem, de er blevet slettet. Det er 19 medlemmer som er meldt ud før sæsonstart. Det er besluttet der ikke lukkes flere ind i 2023. Vi genovervejer på bestyrelsesmøde til januar, om der kan lukkes flere ind i anden del af sæsonen.</p>		



4	Status økonomi	Herunder opfølgning på manglende betaling til gus.
<p>Referat: Indestående 480.350,48 kr. i banken. Der er hensat 27.000 til reparation og udskiftning af ovne.</p>		
5	Intro arrangementer	<p>Evaluerings – hvad var godt? Er der noget vi skal gøre anderledes næste år. Flere tider i år</p>
<p>Referat: Der har til denne sæson været 6 medlemmer som har stået for introduktion af nye medlemmer. Der har stort set været intro dagligt i løbet af den første måned af sæsonen. Vi holder fast i at det er et krav for at kunne få udleveret nøgle til foreningen. Det har fungeret godt</p>		
6	Udvidelse af åbningstider	<p>Der er ønsker om: Morgentider i weekenden fra kl. 7 Fuldmånetider Meget sene åbningstider</p>
<p>Referat: Det er besluttet at der åbnes kl. 06.00 i hverdage og kl. 07.00 i weekenden. Der åbnes kl. 15 mandag, tirsdag og torsdag. Onsdag holdes der åbent fra om morgenen til kl. 14.00. Om fredagen oprettes der gæstetider fra kl. 19.00 til kl. 22.00. Om søndagen vil der være åbent fra kl. 07.00 til kl. 22.00.</p>		
7	Sponsorer	Status på tavler
<p>Referat: Der kommer nye skilte op, og der tages kontakt til de firmaer som har henvendt sig.</p>		
8	Nyt medlemssystem	Nedsættelse af arbejdsgruppe
<p>Referat: Morten, Finn og Jacob arbejder videre med systemer som vil lette den administrative opgave.</p>		
9	Ny dørautomatik	Afventer tilbud fra Bagger Låse
<p>Referat: Der er ved at blive hentet tilbud på en automatisk døråbner.</p>		
10	Holdsport og bannerreklamer	
<p>Referat: Det vil være muligt at lave bannerreklamer for sponsorer og til vigtige meddelelser. Foreningen har købt Holdsport PRO, så de enkelte medlemmer ikke behøver.</p>		
11	Indkøb af nyt ur til saunaen	
<p>Referat: Markedet for saunaure er afsøgt. Det har ikke været muligt at finde noget som kan tåle at være i saunaen. Der er et ur i omklædningsrummet.</p>		
12	Tjek af GDPR – skal vi have anden praksis	
<p>Referat: Det undersøges om der er nyt i forhold til GDPR og registreringer i vores forening. Hans Henrik følger op.</p>		
13	Strategidag den 19/11 10-14	Praktisk afholdelse og hvad skal vi drøfte



<p>Referat: Styrkelse af foreningsånden. Skal der være forskel på medlemskaber således at dem som ikke deltager betaler ekstra for at der kan købes eksterne til at lette opgaver. Årshjul for medlemmer og aktiviteter. Rekruttering til bestyrelse på sigt. Fremtiden for foreningen. Else laver en plan.</p>		
14	Eventgruppe	Skal der foregå noget på eventsiden?
<p>Referat: Det er foreslået at lave et arrangement i Biografen i Sorø, hvor der vises en film.</p>		
15	Evt.	Webhotel/domæne. Nye badeforhæng.
<p>Referat: Der købes nye badeforhæng. Der arbejdes på en opdatering til foreningens FAQ. Der er arbejde i gang med at lave en teknisk beskrivelse. Arrangementer som foredrag med temaer som er af interesse i forbindelse med vinterbadning.</p>		